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2012.03.29-én közmeghalgatás volt a Város Házán Pécsett.
 Nagyon sok érdekes információ volt. Sokan elmondták a véleményüket, és
kritikák is elhangzottak.

 A Balokányról is sok jó elhagzott, kritika is. A Balokányért Összefogás - melynek
mi is alapító tagja vagyunk - a Polgármester Úr, és a Kõvári János Úr is
megemlékezett. Javaslatokat is kértek a további teendõkkel kapcsolatban. Ekkor
az Elnök Asszonyunk bejelentette azt, hogy a Tettyével foglalkozni kell, mert a
romokba egy olyan vas förmedvényt építettek, hogy azt el kellene onnan távolítani,
és ezért aláírás gyûjtésbe fogunk, melyet el is kezdtünk.
 A tettyeiek és az oda látogatók legnagyobb örömére, persze olyan is volt akit nem
érdekelt, és olyan is akinek tetszett. Esetleg ha máshova teszik és nem a romokba,
De hát így, és ide? Na meg a színház sem tart elõadást mert élet veszélyes, ha víz
kerül rá. A vas ülõkékre sem ültek le szívesen nagyon sokan.
 De mivel EU-s pályázat-ból van megépítve ezért nem lehet csinálni vele semmit,
mert arra senkinek nincsen pénze, hogy vissza fizesse. Ezt kénytelenek voltunk
elfogadni!
 


